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Jestem przeciwny zmianie planu zagospodarowania częstotliwości dla zakresu 470-690 MHz, 

czyli przedłużeniu nadawania MUX-3 w starym standardzie po 30 czerwca 2022 roku. DVB-

T2/HEVC (H.265) projektowane jest do stworzenia większej sieci SFN (Single Frequency 

Network) - czyli jednoczęstotliwościowej. Istnienie MUX3 w DVB-T powoduje u mnie brak 

sygnału, w przeciwieństwie do MUX 1 i 2. MUX3 w DVB-T i dużej sieci SFN ma bardzo 

niski SNR. Dopłaty do odbiorników i dostępność tunerów w sklepach powoduje możliwość 

zmiany systemu dla MUX3 już w czerwcu. Również jakość obrazu i ilość kanałów będzie 

większa w nowym systemie. 
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